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Wisła: co dalej z inwestycją na Bukowej?
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W lutym mieszkańców Wisły bulwersował temat budowy kolejnych apartamentowców na zboczu góry
Bukowej. Po nagłośnieniu sprawy inwestor postanowił wstrzymać prace. Czy to oznacza definitywny
koniec inwestycji?

Obecnie budowane apartamentowce - druga część inwestycji ma się znajdować w ich sąsiedztwie. Fot. KR/ox.pl

- To zupełnie inna inwestycja, to inwestor o innym składzie właścicielskim - przynajmniej z tego, co mi wiadomo, bo
postępowanie dotyczące pozwolenia na budowę nie toczyło się w Urzędzie Miasta Wisła. Jest ono zawieszone, a od
inwestora mamy zapewnienie, że będzie się chciał z nami spotkać i ma zaproponować rozwiązanie, które będzie
satysfakcjonować mieszkańców ul. Bukowej. Przyjdzie czas na takie spotkanie, nie mam żadnych powodów, aby nie ufać
inwestorowi - do tej pory wywiązywał się ze wszystkich zobowiązań i deklaracji. Zorganizujemy je, gdy będę mógł znowu
pełnić swoje obowiązki w Urzędzie Miasta - mówił we wtorek (30.06) na konferencji prasowej Tomasz Bujok. Burmistrz Wisły
uczestniczył w niej oczywiście online. 

Podobne stanowisko samorządowiec zajął w kwietniu, kiedy to mówił też o możliwości przeprojektowania inwestycji. Pisaliśmy:
Wisła: apartamentowce zostaną przeprojektowane? 
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